

Notice de montage



Les éléments sont pré percés, il faut assembler les différentes parties du tiroirs à l'aide des vis fournies.

Assemblez la façade avec les 4 vis prévues à cet effet, puis les côtés qui se fixent avec 2 vis chacun. Il y a un côté droit et un côté gauche.

Une fois le tiroir assemblé, positionnez les rails dans votre cave puis installez le tiroir: placez les picots des rails dans les trous prévus à cet effet sous le tiroir.



Instructions for assembly



The components are pre-drilled, you must assemble the different parts of the drawers with the supplied screws. Assemble the front with 4 screws provided for this purpose, then the sides that attach with 2 screws each. There is a right and a left one.

Once drawer is assembled, position the rails in your cellar and install the drawer: place the pins of the rails in the holes provided for this purpose under the drawer.

